日期 
: 
二零零五年二月二十二日(星期二)


Date 
: 
22 February 2005 (Tuesday)

時間 
: 下午二時三十分
Time 
: 
2:30 p.m.

地點
: 
沙田區議會會議室
Venue 
: 
Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council
發展及房屋委員會Development and Housing Committee
會議通告Notice of Meeting
I. “水泉澳(第34區和52區)和九肚(第56A區)基礎設施”及“沙田第56A發展區供水計劃”
“Infrastructure in Shui Chuen O (Areas 34 and 52) and Kau To (Area 56A)” and “Water Supply to Sha Tin Development Area 56A”
II. 二零零五/二零零六年度小規模環境改善工程建議

Proposed Minor Environmental Improvement Works for 2005/2006
III. 二零零五/二零零六年度開支科2建議預算

Proposed Budget for Expenditure Head 2 for 2005/2006
IV. 潘國山先生提出有關公屋綜援戶因拖欠租金而收到房委會發出“遷出通知書”的問題

Question to be raised by Mr. PUN Kwok-shan in connection with "Notice to Quit" issued by the Housing Authority to Comprehensive Social Security Assistant Receiving Tenants who are in arrears with Their Rental Payments
V. 全港及十八區最喜愛景點選舉簡介

Briefing on Nominations of the Most Favourable Attractions in Hong Kong and at the 18 districts
VI. 工作小組報告

Progress Report of Working Group
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5313 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.







